

COURT OF APPEAL OF
NEW BRUNSWICK



COUR D'APPEL DU
NOUVEAU-BRUNSWICK

106-13-CA

B E T W E E N:

BRADY PATTERSON

APPELLANT

- and -

AMANDA TAGGART

RESPONDENT

Motion heard by:
The Honourable Justice Richard

Date of hearing:
December 10, 2013

Date of decision:
December 10, 2013

Counsel at hearing:

For the appellant:
Rita Godin

For the respondent:
Kenneth W. Martin

DECISION

The motion for a stay of execution pending the disposition of the appeal of the judgment of the Court of Queen's Bench, Family Division, entered following a decision rendered on September 23, 2013, is allowed in part. The execution of paragraphs 5 to 8 of the judgment is stayed pending the disposition of the appeal. The other relief sought in the motion for a stay of execution is denied. Costs are left to be determined by the panel assigned to hear the appeal.

E N T R E :

BRADY PATTERSON

APPELANT

-et-

AMANDA TAGGART

INTIMÉE

Motion entendue par :
l'honorable juge Richard

Date de l'audience :
le 10 décembre 2013

Date de la décision :
le 10 décembre 2013

Avocats à l'audience :

Pour l'appellant :
Rita Godin

Pour l'intimée :
Kenneth W. Martin

DÉCISION

La motion en suspension de l'exécution jusqu'à ce qu'une décision soit rendue en appel d'un jugement de la Cour du Banc de la Reine, Division de la Famille, inscrit suite à une décision du 23 septembre, est accueillie en partie. L'exécution des paragraphes 5 à 8 du jugement est suspendue jusqu'à ce qu'une décision soit rendue en appel. Les autres recours sollicités dans l'avis de motion sont rejetés. La question des dépens sera tranchée par la formation qui sera désignée pour entendre l'appel.